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Vorderingen tot nu toe 

De technische commissie heeft zich vooral bezig gehouden met het neerzetten van een 

trainingsschema voor de baanatletiek. Dit is gelukt, en we kijken uit naar de uitvoering. 

Daarmee hebben we ook de trainersbezetting rond gekregen, wat een flinke puzzel was. 

 

Vooruitblik 

De technische commissie moet nog invulling krijgen betreffende specifieke rollen zoals de 

coördinator, maar dit zal snel besproken gaan worden. Daarnaast is de technische 

commissie bezig met het opstellen van een wensenlijst voor het materiaal en hier een 

rangorde van prioriteit aan te geven. Daarnaast zal de technische commissie zich bezig 

gaan houden met het opleiden van de (jeugd)trainers en het evalueren van het nieuwe 

trainingsschema. 


